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Zápisnica zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva  obce Záriečie zo dňa 10.05. 2023 

Program :              Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :              Andrea Nosková, Ing. Jozef Kollár, Milan  Lišanik, Ing. Rastislav  

Kredatus, Miloš Zvonek  

Ospravedlnený:     Anna Hoštáková 

Prizvaní:               Anna Beňová, Eva Almássyová 

Overovatelia :       Andrea Nosková, Ing. Jozef Kollár 

Zapisovateľ:         Ing. Andrea Pecková  

Obsah :  Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú  prítomní všetci poslanci, otvoril 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie je uznášania schopné.  V úvode zasadnutia 

starosta vyslovil poďakovanie  všetkým, ktorí sa aktívne zúčastnili a podieľali na realizácii 

akcií – 104.výročie úmrtia M.R. Štefánika, Výstup na stodôlky, Záriečská hojdačka .  

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo program zasadnutia  tak ako bol predložený.  

►   V treťom bode programu vyzval starosta vedúcu FSk Záriečanky p. Beňovú o predloženie 

požiadavky ohľadom priestorov pre uloženie materiálu folklórnej skupiny. 

P. Beňová  -v súčasnej dobe využívajú priestory bývalého Bistra u richtára, kde sú umiestnené 

aj police s knihami bývalej knižnice a do súboru chodí 45 členov. Uložené veci sú vyššej 

hodnoty – nástroje, kroje, ktoré by chceli uložiť na bezpečnejšie miesto napr. na bočné 

schodisko, ktoré sa dá uzamknúť alebo do bývalej internetovej miestnosti. 

Starosta vysvetlil p. Beňovej, že z bezpečnostných dôvodov  musí zostať schodisko voľne  

priechodné bez prekážok a bývalá internetová miestnosť je súčasťou Obecného úradu, ktorý 

má vlastný okruh elektronického zabezpečenia a slúži pre potreby Obecného úradu.  

P. Kollár – navrhol, aby sa k uskladneniu  nástrojov a krojov použil balkón v sobášnej 

miestnosti. Vstup naň je z malej sály KD, takže pri skúškach budú mať potrebné veci 

prístupné, bez potreby nosiť ich po schodoch. Dvere by sa zabezpečili novým zámkom od 

ktorého by mali kľúče iba p. Beňová a starosta obce. 

P. Beňová – upozornila, že balkón slúži pre potreby ZPOZu, je tam umiestnený elektronický 

klavír a v prípade obradu stade spievajú speváčky.  

V ďalšej diskusií prítomní urobili fyzickú obhliadku priestorov, a v závere sa dohodli na 

využití balkónu pre potreby folklórnej skupiny, s tým že pre kroje sa na balkón umiestni jeden 

štender (mobilný kovový vešiak)  na vešanie krojov a uloží sa to tak, aby v prípade potreby 

speváčky mohli z balkóna zaspievať.  Vojenské kufre možno uložiť na schodisko pod strechu 

VUB. 

Pre potreby prenájmu sa vyhotoví zmluva o bezodplatnom nájme, skupina sa však 4 krát za 

rok  predstaví v kultúrnom programe akcií poriadaných obcou. P. Beňová upozornila, že je 

potrebné včas dať vopred vedieť aká akcia sa pripravuje, aby si vedeli pripraviť svoje 

vystúpenie. 

Starosta aj s kultúrnou komisiou pripraví každoročne v januári predbežný kultúrny kalendár. 

V roku 2025 obec bude oslavovať okrúhle výročie Prvej písomnej zmienky o obci, program 

k tomto výročiu bude rozvrhnutý viac dní.  

Po skončení a ujasnení podmienok k prenájmu priestorov p. Beňová informovala o  akciách   

v najbližšom období – 2.6.2023 v Zrkadlovom háji v Petržalke bude Večer autentického 

folklóru. Ing. Kollár pripraví prezentáciu o obci na 10 – 15 min., starostu zastúpi p. Zvonek.  
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Skupina pripraví program, tradičné jedlo pre cca 300 ľudí  a následne bude hrať do tanca 

návštevníkom akcie. 

Na 15.7. 2023 sa pripravujú na návštevu súboru zo Slovenského Komlóša, pozvala poslancov 

na stretnutie, v programe pre hostí pripravujú  aj návštevu družobnej obce Lidečko.   

Na 27.5.2023 pripravujú v KD Záriečie Folklórny majáles. 

►    Vo štvrtom bode p. Almássyová  upozornila na zlý stav  oplotenia cintorína zo vstupnej 

strany od cesty, vyjadrila sa k problému kosenia cintorína, aby toto sa zabezpečilo naraz na 

celom pozemku a nie po rôznych úsekoch v priebehu sezóny. Ďalej sa informovala či je 

možné sypať zelený odpad zo záhrad na pozemok pri Bielej vode a problém je tiež 

v zásobovaní základnými potravinami starých občanov obce a chýba obchod.  

Poslanci spolu so starostom rozobrali uvedené po jednotlivých bodoch – kosenie cintorína sa 

pripraví vo vhodnom čase, zelený odpad nie je možné sypať voľne na pozemok pri Bielej 

vode, treba ho odviesť na Zberný dvor Lúky, kde sa bezodplatne odovzdá a štatisticky sa 

vykáže  v množstve vyseparovaných zložiek komunálneho odpadu. Ohľadom obchodu je to 

zložitá vec či už z pohľadu priestorov, prevádzky, zamestnancov ale ja platnej legislatívy. 

Počas zasadnutia poslanci nehlasovali za žiadne uznesenie.  

 

Na záver zasadnutia starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie 

zastupiteľstva. 

  

Zapísala :          Ing. Andrea Pecková   

  

Overovatelia:     Ing. Jozef Kollár 

                           Andrea Nosková 

                                                                                                     Peter Haluška  

                                                                                                     starosta obce       


